



幼儿园夏装校服 Pre School Summer Uniform Set

以下是一个标准校服套所包含物品

Below is a standard package for the school uniform:

根据学校校服政策，新生需按照标准校服套购买。

According to the uniform policy, new families are required to buy uniforms by set.

价格 Price:

男生 Boys: K1/K2: 1103 元/套 (Yuan/Set); K3: 971 元/套 (Yuan/Set)

女生 Girls: K1/K2: 1095 元/套 (Yuan/Set); K3: 963 元/套 (Yuan/Set)

尺码差价最高可达 25 元 The price fluctuation can be up to RMB25 based on the size.

校服目录 Uniform List			备注 Notes	数量 Quantity Per Set
照片 Photo	内容 Item	性别 Gender		
	书包 School Bag	男/女 M/F		1
	户外帽 Outdoor Hat	男/女 M/F	存放学校 Leave in school	1
	床垫罩 (K1 和 K2 需要) Mattress Cover (K1 & K2 only)	男/女 M/F	存放学校 Leave in school	2
	艺术罩衫 Art Smock	男/女 M/F	存放学校 Leave in school	1



	<p>女生夏季礼服裙 Formal Summer Dress Uniform</p>	<p>女 F</p>		<p>2</p>
	<p>男生夏季礼服—衬 衣及短西裤 Formal Summer Boys Uniform—Shirt and Shorts</p>	<p>男 M</p>		<p>2</p>
	<p>运动服 Gym Uniform</p>	<p>男/女 M/F</p>		<p>2</p>
	<p>针织衫 Cardigan</p>	<p>女 F</p>		<p>1</p>
	<p>针织衫 Sweater</p>	<p>男 M</p>		<p>1</p>



以下是自行购买物品 **Below is what to prepare or buy by yourself**

<p>示例 Sample Photo</p>	<p>其它学校用品 Other Items for School</p>
	<p>1.将水壶装满水并放在书包旁边的网袋内来上学 Bring a filled water bottle to school and place it in the side net pocket of the school bag.</p>
	<p>2.毛巾：留一块毛巾在学校（25 厘米 x25 厘米）（存放学校） Towels: Leave a towel at school (25cmx25cm) (Leave in school)</p>
	<p>3.男生女生夏季着及踝短袜。女生冬季穿白色裤袜。男生冬季着及踝短袜。 (For Summer)Wear white ankle height socks (boys and girls). (For Winter) Wear white tights (girls).Wear white ankle height socks(boys).</p>
	<p>4.户外鞋（学生自己穿）：往返学校及户外穿着 Outdoor shoes (child self-managing) to and from school/playground usage a 礼服配黑皮鞋 Black leather shoese on formal uniform days b 运动服配白色运动鞋 All white running shoes on sports uniform days.</p>
	<p>5.室内鞋（学生自己穿）：每周一携带一双白底白鞋（皮鞋或跑鞋、配鞋袋）并在学校放至周五。每周五带回家清洗。（存放学校） Indoor shoes (child self-managing): Bring a pair of white shoes (leather or running shoes) with white soles (with a bag) every Monday to school and leave in school until Friday. This will be returned home every Friday for cleaning. (Leave in school)</p>



	<p>6. 雨天备用品： 一件雨衣、一双雨靴、一把雨伞、备用袜子(存放学校)</p> <p>Wet Weather Clothes: 1 Raincoat 1 Pair of Wellies 1 Umbrella Spare pair of socks (Leave in school)</p>
	<p>6. 每周一携带一个枕头、枕头套、床套（校服套盒内）以及毛毯（包装好）放在学校至周五。每周五带回家清洗。（此项只适用于 K1 和 K2 学生）（存放学校）。</p> <p>Bring a pillow, a pillow case, mattress cover (from uniform list) and blanket every Monday (with a bag) and leave in school till Friday. The pillow case, mattress cover and blanket will be returned home every Friday for cleaning. (K1 & K2 only) (Leave in school)</p> <p>a) 小枕头推荐尺寸（小于 48 厘米 x28 厘米）（此项只适用于 K1 和 K2 学生）。</p> <p>Recommended dimensions for small pillow (not bigger than 48cmx28cm) (K1 & K2 only)</p> <p>b) 羊毛毯推荐尺寸（小于 120 厘米 x90 厘米）（此项只适用于 K1 和 K2 学生）。</p> <p>Recommended dimensions for small fleece blanket (not bigger than 120cmx90cm) (K1 & K2 only)</p>
	<p>7. 在学校存放一套备用校服，包括内裤和袜子，并放在标有学生姓名的封口袋内。（存放学校）</p> <p>Leave a set of spare school uniform at school in a named ziplock bag, including spare underpants and socks. (Leave in school)</p>

备注 Remark:

1 所有物件均需标记好学生姓名及班级

All items should be labelled with child's name and class.

2 有体育课的上学日穿运动服，无体育课的上学日穿礼服

Wear PE uniform on days with PE lesson, wear formal uniform on days without

PE



尺码参考表 **Size Reference Chart**

单位 Unit: CM

码数 Size	适合身高 Height
100	90-100
110	101-110
120	111-120
130	121-130
140	131-140
150	141-150
160	151-160
170	161-170